

Bab X

Tajuk Bab

Penulis

Pengenalan

Setiap bab hendaklah dimulakan dengan Pengenalan, dan diakhiri dengan Rumusan/Kesimpulan. Pada bahagian ini, pengarang/penyunting menceritakan berkenaan tajuk secara keseluruhan. Bukan menceritakan bab ini berkenaan apa. Rajah/Jadual/Illustrasi/Gambar tidak perlu dimasukkan pada bahagian Pengenalan. Sediakan dua perenggan pada bahagian ini.

Jika buku ini merupakan karya suntingan, maka bab 1 diberi tajuk Pendahuluan dan wajib ditulis oleh kesemua penyunting. Pada bab Pendahuluan penyunting perlu memainkan peranan dengan mempertautkan kesemua bab.

Tajuk

Jadual/Rajah/Gambar/Illustrasi hendaklah dinomborkan mengikut urutan dalam bab. Sekiranya terdapat banyak Contohnya rajah pertama dalam Bab 1 diberikan nombor RAJAH 1.1. Rajah ketiga dalam Bab 2 diberikan nombor RAJAH 2.3. Senarai Jadual/Rajah/Gambar/Illustrasi perlu disediakan.

Nota Hujung (jika ada) diletakkan pada hujung bab/bahagian akhir manuskrip. Sekiranya terdapat penggunaan nota kaki, perlulah dimasukkan terus ke dalam teks dan dijadikan sistem pengarang (author-date-system).

Kesimpulan

Setiap bab hendaklah dimulakan dengan Pengenalan, dan diakhiri dengan Kesimpulan. Rajah/Jadual/Illustrasi/Gambar tidak perlu dimasukkan pada bahagian Kesimpulan. Sediakan dua perenggan pada bahagian ini.

Penghargaan

Penghargaan dinyatakan pada setiap pengakhiran bab sekiranya berkaitan.

Rujukan

Gaya rujukan mengikut Chicago Manual of Style dan Panduan Penyediaan Manuskrip Buku & Jurnal. Contohnya:

Imami, D., Valentinov, V. & Skreli, E. 2021. Food Safety and Value Chain Coordination in the Context of a Transition Economy: The Role of Agricultural Cooperatives. *International Journal of the Commons* 15(1): 21-34.

Senarai Penyumbang

Hanya nama penuh, kelulusan, jawatan terkini dan bidang kepakaran sahaja yang ditulis. Contohnya:

KAMAL HALILI HASSAN, PhD, Profesor, Fakulti Undang-undang, Universiti Kebangsaan Malaysia. Beliau mengkhusus dalam bidang undang-undang buruh dan industri.

Disusun mengikut abjad



